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Abstract (en)
The dosing pump assembly for pharmaceutical or cosmetic substances has the manually-operated pump installed in a variable volume container
(2). The pump cylinder (4) has a non-return inlet valve (6) with a spring-loaded ball (6a). A spring (8) forcing a piston (5) with a central passage (9)
upward toward a non-return outlet valve (7) with a spring-loaded (7b) ball (7a). There is a release channel (11) with a valve (12) for removal of air
from the container. A suction cap (13), with a spring-loaded (14) stamp (16) inside it, is fitted over the valve.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Dosierpumpenanordnung (1) mit einem Behälter (2) mit veränderbarem Volumen zur Aufnahme einer
Flüssigkeit und mit einer mit dem Behälter (2) dichtend verbindbaren, manuell betätigbaren Pumpe (3), die eine mit der Umgebung in Verbindung
stehende Auslassöffnung (9) aufweist. Das Absaugen von Restluft aus dem Behälter (2) soll dadurch mit besonders einfachen Mitteln ermöglicht
werden, dass ein außerhalb der Pumpe (3) verlaufender Bypasskanal (11) vorgesehen ist, der den Behälter (2) mit der Umgebung verbindet und
über ein Verschlusselement (12) abdichtbar ist.
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